

**Hon. Mr. Rose** said there was great difficulty in meeting the object intended by the hon. member. Such articles as coin and bullion would materially affect the return, and destroy its value, in so far as shewing the effects of reciprocity. He would, however, have the return down in a shape to supply the desired information in a few days.

#### COUNTY LIMITS

On motion of **Mr. Godin**, the House went into Committee on the Bill to alter the limits of the Counties of Joliette and Berthier for Electoral purposes. **Mr. Geoffrion** in the chair. Committee rose and reported the Bill without amendment. Third reading ordered for tomorrow.

#### PRIVATE EXECUTIONS

**Mr. Morris** stated that as the Government had embodied the principle of his bill relating to executions within prisons, in the Criminal Procedure Act, he would allow the motion for going into committee on his bill to stand for the present.

#### DOMINION DAY

**Mr. McConkey** moved that the House go into Committee on the Bill to declare the 1st July, Dominion Day, a legal holiday.

**Hon. Mr. Holton** appealed to the leader of the House as to whether this Bill should not have been originated by Government in Committee of the Whole as many Bills were.

**Sir George E. Cartier** said that if the House liked to declare the 1st July a Dominion holiday, Government would not oppose it.

**Hon. Mr. Holton** maintained that this essentially imposed a burden on the people. It took away their time, had a serious influence on money transactions, and should therefore initiate with the Government.

**Mr. Le Vesconte**, as a Nova Scotian, strongly protested against the passage of this Bill. In Nova Scotia, by a vast number of the people, it would be regarded as anything but a holiday.

**Hon. Mr. Holton** thought it was a pity his suggestion had not been adopted, as it would have got rid of a measure which the House was not anxious to discuss.

[Hon. Mr. Dorion—L'hon. M. Dorion.]

**L'hon. M. Rose** dit qu'il est fort difficile de satisfaire à la requête de l'hon. député. Des articles tels que les pièces de monnaie et les métaux précieux fausseraient les données en ce qui concerne les effets de réciprocité. Les documents seront toutefois prêts d'ici quelques jours et fourniront les renseignements souhaités.

#### LIMITES DE COMTÉS

Sur motion de **M. Godin**, la Chambre se forme en Comité pour l'étude d'un Bill tendant à modifier les limites des comtés de Joliette et de Berthier à des fins électorales. **M. Geoffrion** assume la présidence. Le Comité lève la séance et fait rapport du Bill sans amendement. La troisième lecture est ordonnée pour demain.

#### EXÉCUTIONS À HUIS CLOS

**M. Morris** déclare que, puisque le Gouvernement a incorporé dans la Loi sur la procédure criminelle le principe de son projet de loi relatif aux exécutions dans l'enceinte des prisons, il accepte que la motion visant à ce que la Chambre se forme en Comité pour l'étude de son Bill soit réservée.

#### FÊTE DU DOMINION

**M. McConkey** propose que la Chambre se forme en Comité pour l'étude du Bill visant à déclarer le 1er juillet, fête du Dominion, jour férié légal.

**L'hon. M. Holton** demande au leader du Gouvernement à la Chambre pourquoi ce projet de loi n'a pas été proposé par le Gouvernement en Comité général comme de nombreux autres projets de loi.

**Sir George-É. Cartier** déclare que si la Chambre veut déclarer le 1er juillet jour du Dominion, le Gouvernement ne s'y opposera pas.

**L'hon. M. Holton** prétend qu'il s'agit là d'un nouveau fardeau pour la population. Un tel projet de loi qui ferait perdre une journée de travail et affecterait les transactions financières, devrait émaner du Gouvernement.

**M. Le Vesconte**, en tant qu'habitant de la Nouvelle-Écosse, proteste énergiquement contre l'adoption de ce projet de loi. Pour un grand nombre d'habitants de la Nouvelle-Écosse ce jour serait tout sauf un jour férié.

**L'hon. M. Holton** trouve dommage que sa proposition n'ait pas été adoptée, car elle aurait permis de se débarrasser d'une mesure dont la Chambre n'a guère envie de débattre.